
 
   

 
Spørgsmål om status på ny i KBH - udskoling

 

Kære Gorm

Du har den 23. august 2022 stillet følgende spørgsmål til forvaltningen 
om status på ny i KBH - udskoling:

Jeg vil gerne vide, hvordan det går med at forberede samling af det 

faglige miljø for udskolingsdel af ny i KBHs modtagehold.

 

Besvarelse

Forvaltningen ser pt. en stigning i antallet af modtageklasseelever – 
også udover antallet af fordrevne fra Ukraine. Muligheden for at 
finansiere en inddragelsesproces ved at samle 
udskolingsmodtageklasserne og nedlægge en klasse, som beskrevet i 
den investeringscase Børne- og Ungdomsudvalget (BUU) har vedtaget, 
er derfor blevet vanskeliggjort.
 
Samtidig er lærere og relevante aktører på to-sprogområdet optaget af 
at løse arbejdsopgaverne omkring tilgangen af ukrainske elever og vil 
forventeligt ikke kunne indgå i den omfattende inddragelsesproces, 
som investeringscasen lægger op til.
 
Det kan derfor inden for den nærmeste fremtid blive relevant, at BUU 
skal forholde sig til, om investeringscasen ”Inddragelse med henblik på 
bedre kapacitetsudnyttelse af M-klasser (modtager-hold)”, skal 
annulleres.
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